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UDI-historie 1909-1919 
 
Inleiding. 
 
Na de leuke reacties van de eerste in de reeks van 12 overzichten van de UDI-historie is de drang en 
het enthousiasme alleen maar groter geworden. Het is bijzonder om in het eerste handgeschreven 
Notulenboek te mogen lezen, mij in te leven en een beeld te krijgen wat er toen speelde. Maar ook 
hoe het toen ging tijdens een bestuursvergadering of Algemene ledenvergadering. De taal, de 
uitdrukkingen en hoe het opgemaakt is in de notulen, geweldig!  Bedenk hoe het nu is en lees in de 
volgende tien jaar hoe het toen ging en gegaan is, je zult versteld staan!  
 
Plezier ermee. 
 

Op de bestuursvergadering van 11 december 1909 is te lezen dat er een verzoek op tafel wordt gebracht 
van de beide dansverenigingen om na afloop van de muziekuitvoering “Bal na” te gaan geven, en een 
toeslag van f 5, 00 gulden te mogen ontvangen voor te kosten van de verlichting die langer moet branden.  
Met algemene stemming wordt besloten om voor “Bal na” te gaan maar dat er geen extra vergoeding komt 
voor de verlichting, daar de kas zulks niet toelaat.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                               Westlandsche Courant, 9 maart 2010 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Algemene ledenvergadering van 15 maart 1910 wordt gesproken over uitbreiding van het aantal 
werkende leden en die we moeten zien te krijgen. De benoemde bestuursleden in deze vergadering kregen 
van de voorzitter een hart onder de riem en sprak ze toe “dat zij nog lang bestuurslid mochten zijn van den 
meer bloeiende en vooruitgaande Fanfare” het batig saldo over 1909 was f 11,00.  
Blijkbaar had UDI eigen stoelen die verhuurd werden staat te lezen. Een verzoek hiertoe van de dansclub 
moet f 2,50 kosten wat extra opbrengen voor de club betekenden (ik las dit al eerder in het notulenboek) 
Op deze ALV is ook te lezen dat de contributie voor de werkende leden voor het eerst verlaagd wordt van 15 
cent naar 10 cent per week. Dit had blijkbaar te maken met het batig saldo dat was ontstaan. 
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                                                                                                                                                                Westlandsche Courant, 27 april 1910 

 
 
 
  
 
  
Op een bestuursvergadering van 30 juli 1910 wordt door omstandigheden gevraagd de repetities die 
normaal op zaterdag worden gehouden (vermoed dat dit vanwege de niet aanwezige verlichting/elektra, de 
directeur en leden te voet naar de repetitieruimte moesten lopen, op deze dag de repetities werden 
gehouden) naar de donderdagavond te verplaatsen.  
In de bestuursvergadering in oktober van dit jaar ligt op tafel de vraag hoe de repetitieruimte te verlichten. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Westlandsche Courant, 15 juni 1910. 
Mars op zaterdag 12 juni 1910. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                                                                                                                                                                                            Westlndsche Courant, 

                                                                                                                                                                                                                        3 december 1910 
donderdagavond 1 december 
(in 1912 kom ik hier op terug) 
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14 januari 1911, In de vergadering wordt gesproken over de rumoerige uitvoering op 22 december 1910.  
Spreker geeft aan ‘de volgende uitvoering mag wel wat kalmer verlopen en dat we mogen de jongelui  
wat beter in het oog te houden’  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Roterdams Niuewsblad, 6 maart 1911 
Uitvoering 9 maart 1911. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Maassluische Courant, 11 maart 1911. 

Verder weinig bestuurlijk nieuws in 1911, buiten het tekort over de jaarrekening van 1910 van 40,00 gulden. 
 
                                                                                                        Rotterdams Nieuwsblad, 4 april 1911. 

 
 
 
 

Geen bestuurlijk nieuws maar wel enig krantennieuws waarvan enkele hier vertoond met de nodige 
activiteiten van UDI in 1911. 
 
                                                                                                    Westlandsche Courant, 6 september 1912 
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                                                                                                                               Maassluische Courant, 16 december 1911. 

                                                                                            
                                                                                Op 15 decembetr gaf de fanfare een uitvoering en na de         

                                                                                   Pauze zoals staat te lezen twee blijspelen om de avond te 
                                                                                       vullen. 
                                                                                       En een mooie resentie zoals ik dit stukje lees.  
 
Op de bestuursvergadering van 15 februari 1912 is te lezen dat er lang gesproken wordt over het tekort van 
de kas. In het bestuur wordt gesproken om op de volgende vergadering alle bestuurders 5,00 gulden te leen 
te geven.  
Op de algemene leden vergadering van 21 maart 1912 is het tekort f 31,92. 
Bestuursvergadering 21 maart 1912, de heer J. van Gaalen doet een bod om een lening van Vijftig gulden 
tegen een rente van 5%.  
Bestuursvergadering 14 mei 1912, hier staat te lezen dat het bestuur de lening aangaat en tekent. 
In meerdere opeenvolgende vergaderingen in 2012 wordt gesproken en uiteindelijk besloten over het op 
handen zijnde feest. 
 
29 augustus 1912 wordt een groot feest georganiseerd waar  
UDI een grote rol in speelt. Meerdere mensen zitten in een  
commissie die spelletjes organiseren zoals; Schoonrijden te paard,  
Ringrijden te paard en op de fiets, hindernis rijden per fiets,  
mast klimmen. Maar ook voor de inwendige mens wordt  
gezorgd zoals een poffertjes kraam. De Fanfare zal  
tussen 7 en 9 uur spelen (in de avond,  maar zo werd dit  
beschreven). 
 
Op de bestuursvergadering van 5 september is te lezen dat de feest  
dag een geslaagde dag is geworden en dat de VZ een ieder bedankt  
voor zijn inbreng. Er blijkt een batig saldo over gehouden te zijn aan  
deze feestdag van wel  f 74,15. De twee veldwachters die deze dag  
een oogje in het zeil hielden wordt een beloning van 2,50 gulden  
toegedeeld omdat de dag zo ordelijk was verlopen. 
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Westlandsche Courant, 31 augustus 1912 

 
Dit krantenartikel zegt ook genoeg hoe deze feestelijke dag  
Is verlopen! 
 
 
 
 

UDI Bij het Jachthuis 30 november 1912, uit boekje ‘Het Oude Jachthuis’; 
Hieronder een stukje uit het boekje wat is gewijd aan het Jachthuis op Rozenburg (Staat aan de Molenweg)  
en de heren die daarmee bezig waren. Dit waren de notabelen  
van Rozenburg en ook geldschieters van UDI. Die moesten 
beloond en gepaaid worden om zo de financiën van de  
vereniging op peil te houden. Daarom werden dit soort  
serenades gegeven (zie ook het krantenartikel 3 dec. 1910 op  
pag. 2) en er was daar wat te halen zal men gedacht hebben.  
Tevens speelden zij zich in dit gezelschap aardig in de kijkerd. 
 
                                                                             Kransten stukje (bron boekje Oude Jachthuis) 
                                                         Westlandse Courant 30-11-1912_concert op 27-11-1912 
 

Uit boekje Het Oude Jachthuis  
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Westlandsche Courant, 31 augustus 1912 

 
Door heel de geschiedenis heen lees je dit soort berichten waar UDI van zich laten horen en aanwezig is bij 
dit soort festiviteiten. Het werd gewaardeerd en het volk toonde hierdoor simpathie aan de vereniging. 
 
Deze foto op de 100-
jarige 
Onafhankelijkheidsdag 
op 19 juni 1912 is tot 
zover ik nu kan 
beoordelen de eerste 
foto van UDI die ik heb 
kunnen vinden. Niet al 
te best maar toch voor 
die tijd een uniek 
plaatje en inzicht hoe 
men op pad ging. 
Dirigent H. van Gent 
met hoge hoed links 
staand op de foto.  

 
Fanfare UDI op de boerenwagen, 19 juni 1913, Onafhankelijkheidsdag 

Deze foto (helaas niet de allerbeste) uit het boekje  
van Jo Bergwerf op de Zandweg waarop de Fanfare  
op de kar nogmaals te zien in een lange stoet met  
feestvierende gezelschappen voor 100 jaar  
onafhankelijkheid.  
 
*op de bestuursvergadering neemt de penning,- 
meester opzich met de werkende leden te praten 
over de vergoeding of loon omdat deze optocht in  
de namiddag is gehouden. Dat was niet het 
oorspronkelijke plan en daarom misten zij een deel  
van hun salaris wat mogelijk gecomposeerd werd. 
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In aansluiting van het stukje van de jacht in 1913 lees ik in de notulen van 24 april 2014 dat er geld te kort is 
en dat de voorzitter Moerman de jachtheren zal benaderen. In een reactie daarop is te lezen dat er 27 
aandelen  a’ f 3,00 zijn afgenomen waarop besloten wordt deze aandelen te laten drukken. Dhr. vd Wilt 
neemt dat opzich. 
Tevens worden er op die avond 2 trombones gekocht  voor een prijs van f 18,00 gulden per stuk. 
 
Tijdens de bestuursvergadering van 17 januari 1914 wordt besloten deel te nemen aan het concours te 
Oostvoorne en wel hemelvaartsdag 21 mei 1914. Tevens wordt er een besluit genomen om het vaandel 
zodanig te veranderen dat het oprichtings jaar 1909 wordt, en zo dat het lijkt of de vereniging opnieuw is 
opgericht in dat jaar. Op de foto is te zien dat dit gedaan is, maar waarom is mij echt onduidelijk en ook niet 
terug te vinden in de stukken.  
Hoe dan ook op concours zijn ze geweest en dit is dan ook één van de eerste of misschien wel de enige foto 
van de fanfare UDI uit die tijd met daarbij het bestuur en dirigent op de voorgrond. 
 
Namen bij de foto; 
 
Het bestuur voor de tent van L-R 
 
Leen van Es, Cees v.d. Meer, 
Meester Moerman en molenaar 
v.d. Wilt 
 
Leden en dirigent van L-R 
Bram Degeling, Adam v. d.  
Meer, 
Kleine tromslager meegekomen 
met Dir. Van Gent, Leen 
Luiendijk, Izak Varenkamp, Huig 
v.d. Wilt, Peet Barendrecht met 
piston, Leerling slagwerker Nick 
van Galen, Arie Barendregt 
achter vaandel, Izak Barendregt, 
Adam Barendregt, Juur 
Goudappel, Wim v.d. Wilt, 
Izak v.d. Ber achter stijl, Dirigen 
van Gent, Henk v.d. Berg, Jos 
Quak, Klaas Varenkamp, Leen 
Quak, Meinderd Groeneveld 
 
UDI speelde: 
 
“Lelile tande”als verpicht werk 
en “Millaise”als vrij werk. 
 

 
Concours  hemelvaarstdag 21 mei 1914 te Oostvoorne 

Na dit concours te Oostvoorne werd op 6 juni besloten op 25 juli 1914 nogmaals op concours te gaan maar 
dan in Nieuwenhoorn. 
                                                                                                                                 Maassluise Courant 29 juli 1914 

 
 
         
 
                                                                        Maassluise Courant 19 december 1914                                          

 
Dinsdag 15 december is de Fanfare weer op pad en geeft 
wederom een serenade bij de jachtheren, de sfeer en  
ontvangst hiervan spreekt in dit stukje voldoende. 
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Op donderagavond 11 maart geeft de fanfare weer een uitvoering, waarvan hieronder in de Maasscluise 
Courant van 13 maart het volgende te lezen is; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op bestuursvergaderingen en de algemene leden vergadering in 1915 veel gepraat werd over de telkens 
negatieve cijfers van de vereniging. Contributie verhoging en wederom aandelen te plaatsen a’ f 2,00 gulden 
per stuk waren opties waarin werd besloten. Muzikaal, alleen nog een uitvoering in november van dit jaar. 
 
1916 telt drie bestuursvergaderingen en een algemene leden vergadering waar de werkende leden hun 
instrument gebruiken om wat te spelen. 17 februari wordt de uitvoering gegeven en zoals beschreven 
worden er besloten 3 lokalen te verlichten en het podium zo groot mogelijk te maken. 
 
*na mijn eerste schrijven op 4 februari krijg ik van Chris van ‘t-Hof dit leuke stukje wat aansluit op het oude 
school en wat ik in lees in een bestuursvergadering zoals omschreven hierboven over de indelingen van de 
lokalen,  het podium en de verlichting; 

• Ik vind het leuk iets te schrijven over de gymzaal van de oude school aan de Molenweg en dan over 
de podiumbouw. In deze zaal werden de grotere evenementen gehouden want het Lokaal waar nu 
AH is was wat kleiner, had een heel klein podium en er was nog geen Schans. De gymzaal had alleen 
geen podium en dit gemis werd groots aangepakt. De school had naast de gymzaal drie leslokalen 
en de tussenwanden van alle lokalen waren licht van bouw. Bestonden uit houten stijlen en panelen, 
erg gehorig dus. Het leslokaal naast de gymzaal werd weinig gebruikt en als er een podium gebouwd 
werd een groot deel van de tussenwand van dit leslokaal verwijderd, alleen de zijkanten bleven 
staan en achter de opening werd een flink podium gebouwd, het podium stond dus in het leslokaal 
en de gymzaal was een toneelzaal geworden. Dit opbouwen en demonteren moet telkens een grote 
klus geweest zijn, het was hoog en ik weet niet wie dit deed, misschien een aannemer. UDI zal ook 
wel uitvoeringen op dit podium hebben gegeven en toen ik op gymvereniging Maas zat gaven we op 
dit podium de jaarlijkse uitvoering. In de zaal stond een grote ronde kolenkachel aan de zijkant en er 
was een plankenvloer dus in lange broek gymmen anders kreeg je splinters in je knieën. De lange 
zolder van de zaal werd gebruikt door de schietvereniging.   

 

Tijdens de ALV is er weer een groot tekort te zien, het tekort op de kas van  1 maart 1916 is f 78,70 groot. 
Tevens wordt gevraagd in de vergadering of de muziektent in die zomer geplaatst kan worden. Deze vraag 
word later afgehandeld. 
In de bestuursvergadering na afloop van ALV word een voorstel van v.d Wilt aangenomen om nog een 
lening van f 50,00 op borgstelling van het bestuur aan te gaan. Ook was er een bestuurswisseling doorgezet, 
v.d. Wilt had het stokje inmiddels overgenomen van zittend penningmeester Barendregt. 
 

9 november 1916 word besloten de leden voor te stellen niet 2 uitvoeringen maar er 1 te geven. 1 avond zal 
de kosten drukken op de verenigingskas! 
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Voorzitter G.P. Moerman meende iets gevonden te hebben om de uitvoeringen van UDI goedkoper te 
maken. Daarom stelde hij in de bestuursvergadering van 23 mei 1917 voor om aan de vereniging een 
zangvereniging te verbinden, hij zou dan zelf het directeurschap aanvaarden. Allen waren voor behalve de 
secretaris L.N. v Excel. Hij was 15 jaar lid geweest van de Christelijke zangvereniging en wilde niet 
meewerken aan de oprichting van een neutrale zangvereniging zolang de andere nog bestaat. 
De vergadering werd gesloten om tegen woensdag 6 juni belangstellenden op te roepen. 
 
Westlandsche Courant, 23 december 1916. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

23 juni 1917, de voorzitter meldt in deze bestuursvergadering dat er reeds 27 belangstellenden tot de 
zangvereniging zijn toegetreden die elk 10 cent contributie per week betalen.  Vanwege de moeilijkheid van 
auteursrechten wordt besloten lid te worden van de muziekauteursrechten als dit niet te duur uitkomt. 
24 augustus 1917, UDI blijkt een muziektent te hebben die ook verhuurd wordt. De Feestcommissie uit 
Zwartewaal heeft een verzoek gedaan om deze te willen huren. Er wordt f 30,00 voor gerekend lees ik uit 
het verslag van deze vergadering op deze datum. 
Tevens wordt een besluit genomen dat het salaris der Zangdirectie vastgesteld wordt op f 50,00 per jaar en 
een vergoeding van f 2,50 per uitvoering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                    
 
                                                                                                                               Maassluische Courant, 5 september 1916 

Concours UDI-koor op 2 september te Zwartewaal. 
       
 
                                                                                                                                                                        Maassluische Courant, 29 september 1917 
                                                                                                                                                                

                                                                                                                          Donderdag 28 september. 
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Op 26 januari 1918 schrijft de secretaris in de notulen dat op 21 februari de 2e uitvoering gehouden zal 
worden en de algemene ledenvergadering op 6 maart zal plaatsvinden. 
Een uitnodiging vanuit Heenvliet voor een concours wordt voor de fanfare afgewezen maar er wordt 
besloten de zangvereniging af te vaardigden en die te laten uitkomen in de 4e afdeling. 
Verder blijkt Dhr. van Gent tamelijk dikwijls absent is. Daar de terugreis te voet naar Schiedam moet worden 
afgelegd, vooral in de winter, is daarvoor wel wat voor te zeggen. Besloten wordt om hem op die avond half 
geld te geven. 
 
Algemene leden vergadering 6 maart 1918; het wangedrag van de toehoorders en contribuerende leden op 
de uitvoering van 20 november 1916 en die van 21 februari 1917 in mindere maten, koste van Galen de kop 
in het bestuur. Blijkbaar was hij verantwoordelijk voor de ordehandhaving en bood daarom zijn ontslag als 
bestuurslid aan.  
 

Bestuursvergadering 28 september 1918, deze vergadering was voornamelijk bijeengeroepen doordat enige 
werkende leden het bestuur kort en bondig hadden te kennen gegeven dat wanneer L. Luiendijk niet werd 
geroyeerd zij als lid hun ontslag namen. Er werd besloten de heer Luiendijk te laten kiezen, of zich te 
veranderen of de vereniging te verlaten. Zoals later blijkt dat Luiendijk voor het laatste de voorkeur gaf en 
afscheid nam. 
Dit was een feit dat voor de eerste maal in het bestaan van UDI zoiets plaats vond. 
 

Hieronder nog wat krantenberichtjes met enkele activiteiten door de Fanfare UDI 
 
                                                                                                                                                        Maassluische courant_23 Februari 1918 
                                                                                                                                                        Maandag 18 februari  
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Algemene vergadering 27 maart 1918, Wederom worden de leden gevraagd en vrijwillige bijdrage te doen 
met een minimum van f 1,50 om de kas op orde te  
krijgen.  
Besloten wordt de statuten aan te passen op  
zang en fanfare. Het nieuwe regelement is door  
de algemene vergadering van 5 juni goedgekeurd  
en in de bestuursvergadering na de algemene  
vergadering wordt besloten 200 reglementen te  
laten drukken. Kunstlievende leden als werkende  
leden zullen een nieuw exemplaar ontvangen. 
Hiernaast het 1e blad van het nieuwe regelement waar 
te lezen is dat er drie afdelingen zijn 

• Afdeling A, beoefening van Muziek 

• Afdeling B, beoefening van Zang 

• Afdeling C, beoefening van voordrachten,  
Toneelstukjes enz. 

Verder is te zien dat de vereniging drie soorten leden 
kende; 1) Werkende leden, 2) Kunstlievende leden,  
3) Ere leden.  
Werkende leden waren de leden die daadwerkelijk  
aan de oefeningen deelnamen. 
Ook te lezen is dat; 
‘De werkende leden zullen onder leiding van een  
directeur oefenen. Zij zijn gehouden, zodra de  
directeur is opgetreden, zijn bevelen te gehoorzamen.’  
 

Het geschreven vernieuwde Regelement, het eerste blad, wat 5 juni 1918 wordt goedgekeurd.   
 
 

In het jaar 1918 zou de fanfare een uitvoering op 
 14 november met een voordracht en een toneelstukje.  
Op 12 november is er spoedoverleg in het bestuur en  
wordt in de opgeroepen bestuursvergadering besloten  
de uitvoering uit te stelen. De helft van de ingezetenen  
is geveld door de Spaanse Griep. Vanuit het gemeentehuis  
wordt het bestuur gevraagd de uitvoering uit te stellen  
omdat zij rampzalige gevolgen zien aankomen als mensen  
opgehoopt bij elkaar zijn in een gebouw zijn tijdens de  
uitvoering. Het besluit is snel genomen en er worden  
provisorische raambiljetten gemaakt om de afkondiging  
van de uitvoering kenbaar te maken.  
Het persbericht hiernaast bevestigt het stukje tekst uit de 
Notulen hierboven. 
 
                                                                                                                                                     Maassluische courant_25 december 1918 
 

Op 19 februari gehouden is daar een optreden van UDI Fanfare en het Koor.  
Op de bestuursvergadering van 7 februari wordt nog besproken om aan het veer personeel te vragen of het 
mogelijk was om des nachts van de uitvoering men genegen was om directeur van Gent nog over te zeten 
naar Maassluis, dit op een vastgestelde tijd. 
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Op 11 februari is er nog een bestuursvergadering belegd waarin besloten wordt een toneelgezelschap uit 
Rotterdam te laten komen om de avond te vullen en zo te proberen het aantal kunstlievende leden te laten 
groeien. De onkosten worden voorgeschoten door twee bestuursleden, renteloos.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                               Maassluische Courant, 1 maart 1919 
 

                                                                                                        Het verslag van de uitvoering op 19 februari     
                                                                                             waarin alle facetten waarover ik schreef hier  

                         boven. 
 
 
 
 
 
 
 

In verschillende bestuursvergaderingen is te lezen dat de vereniging wil overgaan tot koop van een piano 
voor het koor. Een noodzakelijk iets om te kunnen repeteren en voor de uitvoeringen. De kosten worden 
opgevraagd en er zijn offertes van f 650,00 tot f 800,00 gulden.  
 

De algemene ledenvergadering van 24 maart 1919 geeft nog steeds een behoorlijk negatief saldo en er 
wordt weer gesproken over een eigen bijdragen van de leden vrijwillig en dan wel gedwongen, voor het 
eerste werd gekozen. Aan het einde der vergadering gaf de rondgaande lijst een batig saldo van f 81,00 
gulden aan. 
Het bestuur besluit in de vergadering van 18 juli dat het niet verantwoord is vanwege de financiële staat der 
kas een piano aan te schaffen, voorlopig niet! 

 

17 september 1919, er is een ingekomen stuk van de directeur der afdeling zang waarin hij zijn ontslag 
aanvraagt als zodanig. Dit was echter een moeilijke geschiedenis daar de financiële toestand van de 
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vereniging niet toelaat een directeur van elders te laten komen, te meer daar zij dan ook nog een piano ter 
beschikking willen hebben. Bij kosten van huur van een piano á f 5,00 per maand, de kosten van de 
directeur á f 3,50 per les en de f 0,10 cent per lid (20 leden) kan niet goed gaan.  
Er wordt besloten de week erop op donderdag met de zangleden te spreken om het koor op te heffen of te 
verzinnen of er een andere uitweg te vinden is. 
Hieronder het verslag van deze vergadering die op 25 september wordt gehouden. 
Verslag 25 september 1919 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                           Kort verwoord de conclusie van dit verslag van                                                   
                                                                                                           de vergadering op 25 september 1919,  
                                                                                                           De zang afdeling zal als zelfstandig doorgaan en                                            

                                                                                                een bestuurslid zal de directie overnemen. 
                                                                                                                      

 
 
 
 
 

 
 

Buiten de financiële prikkelingen en die van afdeling Zang binnen UDI lees ik niet veel over verdere 
optredens maar vind wel kranten stukjes met uitstapjes. Een concours te Brielle komt ter sprake in juni van 
dit jaar waar alle bestuursleden en een vaandel, -drager meegaan.  
 

Er is veel gedoe omtrent de uitvoeringen met wel dan niet een toneelgezelschap. Ook het Buffet, lees de 
bar, die bij elke uitvoering wordt toegewezen aan iemand is telkens wel wat mee. Ook het gedrag van de 
toehoorders bij uitvoeringen is telkens een gespreksonderwerp op bestuursvergaderingen. In welke vorm 
dat lees ik niet terug maar het is tussen 1909 en 1919 vaak een onderwerp der gesprek.                       
 
                                                                                                                  Maassluische courant,19 augustus 1919 
                                                                                                                                                            Zaterdag 2 augustus te Hekelingen 

 
 
 
 
                                                                                                                  Maassluische courant, 11 oktober 1919 
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Deze advertentie hoort nog  
bij de uitslag van het concours 
te Hekelingen op 2 augustus 
(Blz. 13). 
Een mooie aankondiging 
waar Koor en Fanfare aan mee 
deden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                             Nieuwsblad, gewijd aan de belangen van de Hoeksche Waard en IJselmonde_29-7-1919 

 
Slot woord: 
 
Een hele kluif deze 10 jaar, het lezen valt niet mee in dit eerste notulen boek. Het schrift is niet altijd goed te 
lezen en zeer opervlakkige tekst. Verrasend te lezen hoe zij b.v. met de Spaanse griep omgingen, zeker 
afgezet naar de tijd die wij net achter de rug hebben met corona! 
De krantenstukjes heb ik via Delhper kunnen vinden na wat snuffel werk op internet. Ik heb van 1899 tot 1-
1-1960 een 616 kranten stukjes kunnen vinden waar UDI in te vinden is. Die probeer ik de komende tijd 
binnen te harken want die verschaffen me mooie informatie bij de notulen en maken de puzzel soms 
kompleet en wordt het archief nog groter! Een mooie aanvulling bij de teksten die ik gevonden heb in dit 
eertse notule boek.  
Inmiddels in ‘Notulenschrift’ 2 terecht gekomen met daarin de verslagen van bestuursvergaderingen en 
algemenevergaderingen van 1919 tot 1924, ik ben benieuwd wat ik weer tegen kom! 
 
Met muzikale groet, 
 
Arie van der Meer 

 
 


